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(Jednání zahájeno v 8.00 hodin.) 

 

Jiří Jindřich (starosta) Tak asi začnu. Dobré ráno děkuji všem zastupitelům, že zareagovali 

takhle rychle na mimořádné zasedání v mimořádném termínu. Vítám i případné diváky streamu a 

dovoluji si zahájit tedy šesté veřejné zasedání zastupitelstva městské části Praha-Dolní Měcholupy. Tento 

bod, toto zasedání bylo takto narychlo svoláno z důvodu potřeby ještě schválit zřizovací listinu ke 

komunitnímu centru tak, aby bylo v souladu s právními předpisy. Chtěl bych ještě upozornit, že zasedání 

je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn. 

 

Nyní, tedy k obvyklým procedurám. Volba ověřovatelů. Navrhuji ověřovatele paní Ivetu 

Běhounkovou a pana Richarda Kužela, pokud oba souhlasí nechal bych hlasovat, prosím. O 

ověřovatelích hlasujeme teď. 

 

(Hlasování č. 1) Takže pro 11, proti nikdo, dva se zdrželi děkuji. Ne pro 9 pardon, já jsem se 

překoukl, takže pro 9, 2 se zdrželi nikdo nebyl proti. Ověřovatelé jsou schváleni. 

 

Nyní tedy návrhový výbor. Navrhuji návrhový výbor ve složení Jana Doláková Libor Motlík, 

pokud oba dva souhlasí. Poprosím o hlasování. 

 

(Hlasování č. 2) Tak výsledek hlasování 12 pro nikdo se nezdržel nikdo nebyl proti. Takže 

návrhový výbor je schválen. 

 

Nyní program. Na programu je pouze jediný bod, a to zřizovací listina komunitního centra. Má 

někdo připomínky k programu? Pan Svoboda. 

 

Martin Svoboda (zastupitel) V zásadě si myslím, že by měla být standardně teda i diskuze, 

takže. Nebo různé. 

  

Jiří Jindřich (starosta) Různé, tak o tom můžeme hlasovat. Pan Svoboda navrhuje, aby byla 

doplněna, byl doplněn i bod různé budeme hlasovat o tomto protinávrhu. 

 

(Hlasování č. 3) Tak pro 7, proti 2, 4 se zdrželi. Asi, co, nebyl? Takže návrh nebyl schválen. 

 

Nyní tedy budeme hlasovat o původním programu. Ještě se musí spustit ještě jsme nehlasovali. 

Tak nyní hlasujte o programu.  

 

(Hlasování č. 4) Takže pro 11 hlasů, proti 1, 1 se zdržel program je schválen.  

 

Nyní, tedy. 

1. Zřizovací listina Komunitního centra 

K bodu programu, jediný bod programu je zřizovací listina komunitního centra. Poprosím 

předkladatelku paní místostarostku Dolákovou, aby nás seznámila s tímto bodem. 

 

Jana Doláková (místostarostka) Děkuji za slovo přeji všem dobrý den a taky moc děkuji, že 

jste si všichni udělali ten čas a přišli sem, abychom mohli schválit zřizovací listinu. Všichni jste ji dostali 

do e-mailu, je to požadavek, který musíme splnit, zřizovací listina musí projít schválením zastupitelstva, 

aby mohlo komunitní centrum fungovat. 
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Vlastně někteří z vás i využili tu možnost, že už jako mi poslali nějaké připomínky k tomu, děkuji 

panu Motlíkovi i panu Svobodovi za jejich připomínky. Ty připomínky jsme akceptovali, udělali jsme 

drobňoučkou úpravu v té zřizovací listině podle návrhu pana Motlíka, zřizovací listinu to nijak nemění. 

Je tam doplněno v úvodu, jestli to mám tady odcitovat, na konci odstavce, že komunitní centrum Dolní 

Měcholupy zřizuje organizační složku komunitní centrum Dolní Měcholupy a schvaluje tuto zřizovací 

listinu. Je to lepší obrat, doplnili jsme to podle návrhu pana Motlíka a rovněž měl potom k tomu rozpočtu, 

který jsem vám posílala, a to tak, že bychom vlastně rozdělili v tom rozpočtu tyto činnosti na dva 

paragrafy. Jeden ten paragraf by se týkal komunitního centra. A druhý ten paragraf by se týkal 

adaptačního kroužku, abychom rozdělili ty aktivity, které jsou volnočasové a aktivity, které jsou sociální. 

Tento dokument máte nyní před sebou můžete se na něj podívat, kdyby k tomu měl ještě někdo nějaké 

připomínky, konzultovali jsme to s naší ekonomkou, která jste v tom nevidí problém. Volala i na 

magistrát, měli jsme trošku obavy, abychom nemuseli přeschvalovávat rozpočet, ale není tomu tak, 

mohou tuto úpravu na Magistrátě podle tohoto našeho návrhu udělat. Kdyby měl někdo k tomu ještě 

nějaké dotazy, prosím, ptejte se mě. 

Ještě bych tedy chtěla podotknout, že bychom měli otevřít nyní 1. března, vše je připraveno tak, 

aby se otevřít mohl ten adaptační kroužek v komunitním centru. A všechny vás, co tady sedíte, bych 

chtěla pozvat, abyste se mohli podívat, abyste viděli, jak to tam vypadá, jak to budeme provozovat, co 

tam máme, jaké jsou další možnosti i využití a kdybyste měli nějaké nápady, jak ještě tento prostor 

využít, tak budeme rádi, když se s námi podělíte nebo můžete oslovit i někoho jiného, kdyby třeba měl 

zájem. Nyní, prosím tedy dotazy děkuji. 

 

Jiří Jindřich (starosta) Otevírám diskuzi k tomuto bodu. Pan Svoboda je přihlášen, máte slovo. 

 

Martin Svoboda (zastupitel) Děkuji. Já vítám to, že bylo vlastně takhle udělaný ten návrh na 

úpravu toho rozpočtu a doplnění toho rozpočtu. Zatím teda mi ještě chybí to, že vlastně to komunitní 

centrum má hospodařit nebo využívat nějaký prostor, a to by mělo být taky nějakým způsobem upraveno. 

To znamená, tohle to vnímám jako jakýsi formální nedostatek, protože všichni víme, že má využívat 

budovu. Nikde to není nějakým způsobem zaznamenáno, domnívám se, že by tak měl býti mělo. 

 

Jiří Jindřich (starosta) Že tam není napsáno, že objekt Ke školce 75 využívá to komunitní 

centrum. 

 

Jana Doláková (místostarostka) Tak zřizovací listinu asi jako takovou to nějak jako neovlivní 

toho komunitního centra. Ale máte pravdu, že tam není tedy ta adresa, kde probíhá teď ta činnost. Já 

nevím, jestli budete mít někdo k tomu nějaký nápad. Já vám vysvětlím, proč vlastně jsem to tam nedávala 

v tuto chvíli, protože víte, že se staví komunitní centrum nové a že tato budova se bude rekonstruovat. 

Jestli máte někdo nějaký nápad, jak to tam vlastně zapracovat, abychom nemuseli přeschvalovávat 

každého půl roku novou zřizovací listinu, tak mileráda, jako bych to tam taky dala, tak měla jsem s tím 

taky problém, jak to udělat. Jestli to tam dát jako provozovnu a může to tam zůstat? Děkuju. 

 

Jiří Jindřich (starosta) Pan Kuba se hlásí.  

 

Vladimír Kuba (místostarosta) Já s tím souhlasím, co říká pan Svoboda, že bysme to měli 

vždycky podchytit nějakým usnesením otázka, jestli to má usnést zastupitelstvo, anebo rada právě z 

těchto důvodů, že když je to zřizovací listina, ta by měl existovat a neměnit ji na zastupitelstvu, když 

budeme to za půl roku přesouvat z 99,9 % do prostor sportovního klubu, ale navrhuju, navrhuju tohle to 

prověřit, jestli je to nezbytně nutné mít ve zřizovací listině právníkama a jestli stačí jenom rozhodnout… 
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Jana Doláková (místostarostka) Právníci to viděli. 

 

Vladimír Kuba (místostarosta) Právníci to viděli tak, jestli stačí rozhodnutí rady, který potom 

samozřejmě je, tak bych navrhoval spíš tohle řešení, ale do zřizovací listiny. Nejsem si jistý, jestli ve 

zřizovací listině má být přesně uvedeno teda, kde to je, ale samozřejmě bude zastupitelstvo další, myslím 

další zastupitelstva, tak to není problém, ale souhlasím, že to někde má být podchyceno. To je dobrá jako 

poznámka. 

 

Jiří Jindřich (starosta) Pan Svoboda ještě přihlášen tedy. 

 

Martin Svoboda (zastupitel) Skutečně je možné říci, že vlastně to bude v nájmu a potom je to v 

pravomoci rady. Jo, pokud by to bylo ne formou nájmu, tak je to rozhodnutí zastupitelstva. Tak proto 

jenom o tom mluvím, že by mělo býti zřejmé, jakým způsobem, na základě jakého právního, jaké úpravy 

bude vlastně ten prostor užíván, takže proto jenom na to upozorňuju, aby to bylo uděláno, řekněme, 

řádně. 

 

Jiří Jindřich (starosta) Já bych chtěl tedy ještě okomentovat, že z tohohle důvodu je sídlo vlastně 

Komunitního centra uvedeno na adrese úřadu, a i vlastně koordinátorkou je paní místostarostka, takže 

ten právní výklad je takový, že my sami sobě pronajímat nic nemusíme. Případně to ještě prověříme. 

Určitě nebudeme dávat komunitnímu centru nyní plně k užívání ten objekt Ke školce, takže 

předpokládám, že by to byl, případně tedy nějaký nájem a spadalo by to do kompetencí rady. 

 

Nikdo další není přihlášen do diskuze. Já se teď zeptám, jestli někdo chce navrhnout úpravu 

usnesení, jinak, než bylo předloženo. Pokud ne, tak ukončuji diskusi a přečetl bych návrh usnesení k 

tomuto bodu. 

 

Bod číslo jedna Zřizovací listina komunitního centra zastupitelstvo městské části Praha-Dolní 

Měcholupy 

I. BERE NA VĚDOMÍ 

- návrh zřizovací listiny Komunitního centra Dolní Měcholupy se sídlem Dolnoměcholupská 168/37, 

Praha 10, Dolní Měcholupy 

- usnesení rady číslo 9/4/23 ze dne 16. 2. 2023  

II. SCHVALUJE 

- zřizovací listinu komunitního centra Dolní Měcholupy se sídlem Dolnoměcholupská 168/37, 

Praha 10. 

 

Prosím o hlasování o takto navrženém usnesení. Hlasujte nyní. Děkuji. 

 (Hlasování č. 5) Hlasoval-li všichni pro, takže 14 pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 

 

Já vám děkuji a ukončuji dnešní zasedání. 

(Jednání ukončeno v 8.15 hodin.) 


